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Sessió ordinària del dia 7 de maig de 1996. 
 
A la vila d'Artà, el dia set de maig de mil nou-cents noranta-sis, quan són 

les vint hores, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa Consistorial els Srs. 
Regidors anotats al marge, a l'objecte de celebrar sessió ordinària, en primera 
convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle, Sr. Montserrat Santandreu Ginard, 
assistit per la Secretària, Sra. Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza. 
 

1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, D'ACTES DE SESSIONS 
ANTERIORS.- 
 

La Secretària llegeix les actes corresponents a les sessions dels dies 28-
12-95, 29-01-96 i 21-02-96 i trobant-les conformes, s'aproven per unanimitat dels 
reunits. 
 

2.- ADJUDICACIÓ, SI DE CAS, DE L'EXPLOTACIÓ DEL BAR-
CAFETERIA DEL POLISPORTIU NA CARAGOL.- 
 

El regidor d'esports, Sr. Tous, explica que, una vegada publicat l'anunci 
del plec de condicions de la explotació del bar-cafeteria del Polisportiu Na 
Caragol, només s'ha presentat una oferta, signada per l'actual adjudicatari, el Sr. 
Miquel Rosselló Picó, que ofereix un lloguer de 60.000 ptes. i una sèrie de 
millores en els serveis. 

Així mateix, el citat regidor informa que la Mesa de Contractació va 
adjudicar provisionalment en favor del Sr. Miquel Rosselló Picó, degut al 
compliment dels requisits previstos en el plec de condicions. 

Es proposa adjudicar definitivament l'explotació del bar-cafeteria del 
Polisportiu Na Caragol a Miquel Rosselló Picó. 

El regidor del PP., Sr. Massanet, està d'acord i comenta que la gestió és 
bastant bona. 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, considera que la gestió és bona. Però es 
queixa de que el dia de l'obertura de pliques a la Mesa de Contractació, 
l'Ajuntament no trobés al representant del PSOE, per voler notificar-li el mateix 
dia. 

Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Adjudicar l'explotació del bar-cafeteria del Polisportiu Na Caragol al 

Sr. Miquel Rosselló Picó, que ofereix un lloguer de 60.000 ptes./mes i una sèrie 
de millores en els serveis. 

2.- Requerir a l'adjudicatari per que presenti document que acrediti la 
constitució de la fiança definitiva de 1.000.000 ptes. i formalitzar el contracte 
administratiu. 

3.- Procedir a la devolució de la fiança provisional presentada. 
 

3.- ACCEPTACIÓ, SI DE CAS, DE LA RENUNCIA DEL SR. JOAN 
ANDREU VIVES CIFRE, REGIDOR.- 
 

El portaveu del Grup Independents d'Artà, Sr. Tous, explica que el 
regidor Joan Andreu Vives Cifre ha presentat, en data de dia 23-04-96, una 
instància mitjançant la qual presenta la seva renúncia al càrrec de regidor de 
l'Ajuntament per motius personals i professionals. 

El citat portaveu explica que procedeix l'acceptació de la renúncia pel Ple 
de l'Ajuntament i remetre a la Junta Electoral Provincial la certificació de l'acord, 

la instància i la credencial del regidor, així com sollicitar a la Junta la remissió de la credencial del 



següent regidor. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Acceptar la renúncia del regidor Joan Andreu Vives Cifre del Grup Independents d'Artà. 
2.- Remetre a la Junta Electoral Provincial la certificació de l'acord, la instància i credencial del regidor i 

sollicitar-li la remissió de la credencial del següent regidor. 
 

4.- APROVACIO, SI DE CAS, DE LA REVISIÓ DE LES NORMES SUBSIDIÀRIES I APROVACIÓ 
PROVISIONAL DE LA SEVA MODIFICACIÓ.- 
 

El Sr. Batle exposa que el títol del present punt de l'ordre del dia, en lo referent a l'aprovació provisional 
de la modificació de les NN.SS., és degut a que la C.I.U. va instar a l'Ajuntament a que determinats punts de 
l'expedient de modificació de les NN.SS. fossin contemplats en un expedient de revisió. 

El present punt consisteix en encarregar al gabinet tècnic municipal els treballs de revisió de les NN.SS. i 
en suspendre l'atorgament de llicències d'edificació de tot tipus d'obres de nova planta o ampliacions, qualsevol 
que sigui el seu ús, en aquelles parcelles de superfície inferior a 14.000 m2 situades en Sòl No Urbanitzable, 
excepte les obres que hagin obtingut la declaració d'utilitat pública o interès social. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, diu que està d'acord amb el present punt i comenta que amb la brevetat 
màxima possible s'aixecarà la suspensió. 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, pregunta sobre quan comença a regir la suspensió i si s'han estudiat les 
sollicituds de llicències. 

El Sr. Batle informa que l'edicte s'ha de publicar en el B.O.C.A.I.B. i per part de l'Ajuntament s'han 
estudiat les sollicituds de llicències presentades fins a la data d'avui. 

El Sr. Silva comenta que tota suspensió cautelar va en benefici de tots. S'ha disparat la construcció de 
manera alarmant, es necessària la suspensió i determinar quin tipus de municipi volem. 

El Sr. Batle manifesta que el termini màxim de la suspensió previst a la Llei es d'un any. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda. 
1.- Encarregar els treballs de revisió de les NN.SS. al gabinet tècnic municipal. 
2.- Suspendre l'atorgament de llicències d'edificació de tot tipus d'obres de nova planta o ampliacions, 

qualsevol que sigui el seu ús, en aquelles parcelles de superfície inferior a 14.000 m2 situades en Sòl No 
Urbanitzable, excepte les obres que hagin obtingut la declaració d'utilitat pública o interès social. 
 

5.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA MODIFICACIÓ DE TARIFES DE LES ORDENANCES 
FISCALS.- 
 

El Sr. Batle informa que en el present punt de l'ordre del dia es proposa un augment del 3,5% en els 
impostos directes, excepte l'Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica que no sofreix augment, i del 4,3% en 
les taxes i els preus públics. 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, considera correcta l'aplicació del I.P.C. 
Així mateix, el Sr. Batle exposa que l'any 1.997 s'aprovaran, a la Ordenança reguladora del 

subministrament municipal d'aigua, tarifes de diferent preu segons el consum d'aigua i una nova Ordenança 
reguladora dels fems. 

Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, que representa el vot favorable de la majoria 
absoluta legal, que requereix l'article 47-3.h de la LBRL, s'acorda: 

1.- Aprovar inicialment la modificació de tarifes de les Ordenances Fiscals per a 1.996. 
2.- Ordenar la seva exposició pública per termini de trenta dies mitjançant la publicació d'edicte en el 

B.O.C.A.I.B., per la presentació de reclamacions. En cas de la no presentació de reclamacions, es considerarà 
definitiu l'acord. 
 

6.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PRESSUPOST MUNICIPAL PER A 1.996.- 
 
  El Sr. Batle exposa que el total del Pressupost per a 1.996 és de 607.000.000 de ptes. 

Seguidament, el Sr. Batle va explicar els diferents capítols del Pressupost, relacionant-los amb els 
mateixos de l'exercici anterior i amb el total del Pressupost. 

A continuació, el Sr. Batle cita les principals inversions previstes en el Pressupost: 
- Construcció del teatre municipal a Na Batlessa. 
- Compra de vehicles per a la Policia Local. 



- Dotació de serveis de Sa Pista. 
- Embelliment de Montferrutx. 
- Construcció del Polisportiu de la Colònia de Sant Pere. 
Després de l'explicació del Pressupost, el Sr. Batle informa que el PSOE ha presentat una sèrie d'esmenes 

al present punt. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda opina que les esmenes s'han de presentar més seriosament i per això, el 

seu grup s'abstindrà a la votació de les esmenes. 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva,  manifesta que no està d'acord amb el Pressupost presentat pel grup de 

govern i per això han presentat vint-i-cinc esmenes que són mancances que han trobat. 
Després de la finalització del debat, el Sr. Batle exposa que, segons l'article 92.1 del ROF, s'ha de 

sotmetre a votació si s'estudien o no les esmenes presentades. 
Sotmès l'assumpte a votació, amb el següent resultat: 3 vots a favor (PSOE), 6 vots en contra (Grup 

Independents d'Artà) i 4 abstencions (PP), no s'aprova per manca de quòrum en la votació. 
Després de breu deliberació, se sotmet el present punt a votació, amb el següent resultat: 10 vots a favor 

(Grup Independents d'Artà i PP) i 3 vots en contra (PSOE), s'acorda: 
1.- Aprovar el Pressupost per a 1.996 amb un total tant d'ingressos com de despeses de 607.000.000 de 

ptes. 
2.- Aprovar la plantilla de personal i les bases d'execució que formen part del Pressupost. 
3.- Remetre l'edicte al B.O.C.A.I.B. per la seva exposició pública. Se considerarà definitiu el present 

acord, en cas de la no presentació de reclamacions. 
 

7.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'EXPEDIENT D'INCORPORACIÓ DEL ROMANENT LÍQUID 
DE TRESORERIA DE 1.995.- 
 

El Sr. Batle explica l'expedient d'incorporació del romanent líquid de tresoreria de 1.995 en el qual i per 
aplicació del principi de prudència comptable i del que s'estableix a la legislació vigent s'han deduït 55.788.083 
de ptes. del pendent de cobrament a 31 de desembre de 1.995, quedant un romanent de tresoreria per despeses 
generals de 60.000.000 de ptes. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, està d'acord amb l'expedient. 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva, no està d'acord i presenta una esmena a la totalitat del present punt, 

perquè sigui estudiat novament en una Comissió Informativa. 
El Sr. Batle explica que per aplicació de l'article 92 del ROF, s'ha de sotmetre a votació l'acceptació o no 

de la esmena. I sotmès l'assumpte a votació, amb el següent resultat: 3 vots a favor (PSOE) i 10 vots en contra 
(Grup Independents d'Artà i PP), no s'aprova per manca de quòrum a la votació. 

Després de breu deliberació, es sotmet el present punt a votació, amb el següent resultat: 10 vots a favor 
(I.A. i PP.) i 3 vots en contra (PSOE), i s'acorda: 

1.- Aprovar l'expedient d'incorporació del romanent líquid de tresoreria de 1.995 per import de 
60.000.000 de ptes. 

2.- Remetre l'edicte al B.O.C.A.I.B. per la seva exposició pública. Se considerarà definitiu el present 
acord, en cas de la no presentació de reclamacions." 
 
 
 

8.- PRECS I PREGUNTES.- 
 

A continuació, es procedeix a donar lectura a l'escrit de precs i preguntes presentat pel PSOE que, copiat 
literalment, diu: 

1ª Ha rebut l'Ajuntament una explicació per part de la Direcció General de Normalització Lingüística 
sobre el fet de que Artà no ha estat elegit municipi pilot per la normalització lingüística per part del govern de la 
Comunitat Autònom? No fa dos mesos l'opinió que es tenia del model i projecte de la normalització dins el nostre 
municipi va esser catalogada pel Director General de fantàstica. Perquè Artà ha quedat fora de dit pla? L'equip de 
govern no ha sabut dur a terme les gestions adients? Hi ha hagut manca de coordinació entre els dos grups de 
l'equip de govern? Quina valoració es dedueix d'aquest fet per part de l'equip de govern? 

El Sr. Tous contesta: 
a) No de manera oficial, però si que s'ha tengut un contacte personal en què se'ns ha explicat aquesta 

qüestió. 
b) El Director General segueix considerant més que fantàstic el nostre projecte, tant és així que es va 



comprometre personalment a aportar una quantitat considerable per alguns aspectes concrets del projecte. A més 
ens va assegurar que en pocs mesos Artà serà considerat municipi amb projecte pilot. 

c) L'equip de govern ha dut a terme de forma molt efectiva totes les gestions que havia de fer. Això es 
demostra en que hem rebut un milió de pessetes mitjançant una subvenció a part del projecte lingüístic, per a ser 
destinada a projectes que aniran dirigits a la normalització. Per tant, quan se'ns doni la quantitat pel concepte de 
projecte pilot, l'Ajuntament hi haurà guanyat. 

d) No hi ha hagut manca de collaboració, ja que l'estructura de govern que hi ha ara, té l'avantatge que 
cada regidor sap molt bé quines són les seves competències, i aquest projecte era, única i exclusiva competència 
de l'àrea sociocultural. 

e) Ens hagués agradat que ens haguessin considerat municipi pilot des d'un principi, però si segons 
pareix arribarem a les quantitats sollicitades des d'un principi, o pot ser inclús més, és evidentment un fet que 
s'ha de valorar positivament. 
 

2ª Té l'equip de govern previst sollicitar la connexió a Internet? Quina infraestructura o mecanismes es 
pensa per posar-lo a l'abast dels interessats? Perquè no s'ha estat un municipi capdavanter amb aquest tema? 

El Sr. Tous contesta: 
a) S'hauria d'especificar què enteneu voltros per connexió a Internet. Pàgines UEP, no. Connexió per a 

rebre informació si. 
b) L'equip necessari per a que qualsevol ciutadà d'Artà pugui connectar amb la informació que ofereix 

la xarxa. 
c) Amb l'exemple d'altres municipis amb molt més capacitat econòmica que noltros, que han ofert 

pàgines UEP que sempre estan buides o no accessibles, hem preferit veure com evolucionaven abans de decidir 
quin tipus de connexió és la més adient. 
 

3ª Té previst l'equip de govern habilitar el carrer Montserrat Blanes per ampliar zona del mercat del 
dimarts, El tram comprès entre el c/ Parres i el c/ Santa Margalida. Hi ha motius per pensar amb l'ampliació de 
l'àrea del mercat ja que les sollicituds no minven i en espera són prop de trenta? 

El Sr. Forteza, Regidor encarregat del mercat, contesta que s'informarà d'aquest tema a la comissió 
informativa corresponent. 
 

4ª Perquè no es dur una neteja continuada en els punts de recollida de vidres i ferralla ubicats a diferents 
punts del casc urbà? Es conscient l'equip de govern que aquest punts presenten un estat deplorable? Té previst un 
pla per millorar aquesta imatge?  

Contesta del Sr. Tous: 
Els diferents punts de recollida de vidre i ferralla són netejats amb una periodicitat setmanal, tot i que el 

seu estat no és, ni de bon tros el que desitjaríem. Es per això que l'equip de govern des de fa dies està elaborant 
un pla general de recollida conjuntament amb l'empresa concessionària i la Fundació "Deixalles" per tal de 
millorar-lo al màxim. Si el grup de l'oposició té propostes a fer per tal de contribuir a aquesta millora seran ben 
rebudes. 

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint-i-una hores, s'aixeca la sessió, de la qual, com a 

Secretària, don fe. 
 

Vist i Plau, 
 El Batle, 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


